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Vanhan kunnanviraston, entisen Suvitorin ja Yhdistystalon tuleva käyttö 
  
Rakennuslautakunta 19.12.2024 § 136    
      

Kokouksessaan 14.11.2024 rakennuslautakunta käsitteli muissa asioissa  
§ 128 vanhan kunnanviraston, entisen Suvitorin ja Yhdistystalon tulevaa 
käyttöä. Rakennuslautakunta pyysi sivistyslautakunnan puheenjohtaja 
Laura Nummelan mukaan aloittamaan valmistelua em. rakennusten 
tulevasta käytöstä. 
 

Esittelijä rakennustarkastaja Jussi Lehto 
 

Päätösehdotus Rakennuslautakunta päättää aloittaa valmistelun vanhan kunnantalon, 
entisen Suvitorin ja Yhdistystalon tulevasta käytöstä. 
 

Päätös Selvitetään vanhan kunnantalon mahdollisia tulevia käyttötarkoituksia 
esimerkiksi iltapäiväkerhon käyttöön, Yhdistystalon kuntoarvion laadinta ja 
toimintojen siirto sekä mahdollinen jatkokäyttö tai myynti. Kivilinnantien 
alakerran tilojen toimintojen siirto sekä mahdollinen jatkokäyttö tai myynti. 
  
Sivistystoimi voi aloittaa koulutilojen käytön kartoittamista esimerkiksi 
iltapäiväkerhon käyttöön. 
 
Rakennuslautakunta ehdottaa, että perustetaan työryhmä, jossa on 
jäseninä rakennuslautakunnasta ja sivistyslautakunnasta puheenjohtaja ja 
varapuheenjohtaja, teknisen- ja sivistystoimialalta kaksi viranhaltijaa, 
kunnanjohtaja, kunnan hallituksen puheenjohtaja sekä kunnanvaltuuston 
puheenjohtaja. Ensimmäinen kokous on tammikuun puolivälissä. 

 
 
 
 Ville Niemi saapui kokoukseen tämän asian käsittelyn alkaessa klo 17.13 


